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ZAPISNIK 1. SEJE SVETA STARŠEV 
3. 10. 2023 OB 17. URI V VELIKI PREDAVALNICI 

 
Številka: 900-6/2023/2  
 

Prisotni: predstavniki staršev (glej listo prisotnih – 28 predstavnikov od 37),  
mag. Silva Kastelic – ravnateljica,  
Aleksandra Soršak, pomočnica ravnateljice 
Polona Bevec – pomočnica ravnateljice 
 
Dnevni red:  

1. Obravnava poročila ravnateljice o volitvah predstavnikov staršev v Svet staršev po 
posameznih oddelkih 

2. Sprejem ugotovitve sklepa o konstituiranju Sveta staršev 
3. Način komuniciranja s člani Sveta staršev 
4. Izvolitev predsednika/-ice in namestnika/-ice 
5. Poročilo o realizaciji Letnega delovnega načrta (LDN) in Samoevalvacijsko poročilo  za 

šolsko leto 2022/23 
6. Predstavitev LDN za šolsko leto 2023/2024 in pridobitev mnenja o LDN in programu 

šole 
7. Pridobitev soglasja za nadstandardne dejavnosti šole 
8. Izvolitev predstavnika staršev v komisije  
9. Poročilo po 1. roditeljskih sestankih, pripombe, predlogi predstavnikov Sveta staršev 
10. Razno 

Po uvodnem pozdravu je ugotovljeno, da je Svet sklepčen. Ga. ravnateljica se zahvali staršem 
za njihovo pripravljenost za sodelovanje s šolo. 

Potrjen je predlagani Dnevni red.  

K točkama 1 in 2 
Ga. ravnateljica na kratko predstavi delovanje Sveta staršev: seje so običajno trikrat na leto, 
prva konec septembra, začetek oktobra, druga v januarju in tretja ob zaključku pouka. Na 
prvo sejo povabi z vabilom ravnateljica šole, na ostale predsednik/predsednica Sveta staršev. 
Starši prejmejo tudi Poslovnik o delu Sveta staršev na Srednji zdravstveni šoli Ljubljana.  
 
Na roditeljskih sestankih je v 37 oddelkih izvoljenih 37 predstavnikov staršev v Svet staršev, 
zato je sprejet naslednji: 
 
SKLEP: Svet staršev SZŠ Lj. za šolsko leto 2023/24 je konstituiran. 
 
K točki 3  
Ravnateljica predlaga, da bi s starši tako kot doslej komunicirali po e-pošti (vabila na 
sestanke, zapisniki sestankov ipd.). Vabila in zapisniki so objavljeni tudi na spletni strani šole. 
Po glasovanju je sprejet naslednji  
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SKLEP: Komuniciranje med šolo in predstavniki staršev poteka preko e-pošte. Vabila in 
zapisniki so objavljeni tudi na spletni strani šole.   
 
K točki 4 
Za predsednico Sveta staršev je predlagana ga. Irma Baloh, predstavnica 3. F, za njeno 
namestnico pa ga. Silvija Krhač Džombić, predstavnica 4. E. 
Z javnim glasovanjem Svet potrdi obe kandidatki in sprejet je 
 
SKLEP: Predsednica Sveta staršev v šolskem letu 2023/24 je ga. Irma Baloh, predstavnica 3. 
F, namestnica pa ga. Silvija Krhač Džombić, predstavnica 4. E razreda. 
 
K točki 5 
Ravnateljica staršem predstavi Poročilo o realizaciji Letnega delovnega načrta za šolsko leto 
2022/23. (Predstavnikom je dokument poslan 2. 10. po elektronski pošti.) 
 
Sprejet je naslednji 
 
SKLEP: Svet staršev daje pozitivno mnenje k Poročilu o realizaciji LDN-ja za šolsko leto 
2022/23. 
 
K točki 6 
Ravnateljica staršem predstavi Letni delovni načrt za šolsko leto 2023/24. (Predstavnikom je 
dokument poslan 2. 10. po elektronski pošti.) 
 
Sprejet je naslednji 
 
SKLEP: Svet staršev daje pozitivno mnenje k LDN-ju za šolsko leto 2023/24. 
 
Staršem je bil poslan tudi Letopis za leto 2022/23. 
 
K točki 7 
Predlagane nadstandardne dejavnosti za šolsko leto 2023/24: 

• Strokovna ekskurzija na Blatno jezero in v Budimpešto v organizaciji prof. Ide Tarman 
Šmit (med 12. in 14. 10.) 

• Strokovna ekskurzija v Novi Sad in Beograd v organizaciji prof. Aleša Lavriča (med 26. in 
28. 10.) 

• Strokovna ekskurzija v London v organizaciji aktiva ANG (april 2024)  

• Organizacija smučarsko tekaškega vikenda za dijake (Jurij Šifrar)  

• Tečaj alpskega smučanja na Mariborskem Pohorju (Aleš Lavrič)  

• Poletna šola v naravi s šolo potapljanja – Savudrija (Elizabeta Dobrun)  

• Tabor za pripravo na poklicno mature – T. Tekavec  

• Tabor angleščine na šoli – S. Demšar in aktiv ANG 
 
Sprejet je naslednji 
 
SKLEP: Svet staršev daje soglasje k vsem predlaganim nadstandardnim storitvam šole. 
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K točki 8 
V Svetu šole so 3 predstavniki Sveta staršev: ga. Baloh in ga. Krhač Džombić imata mandat do 
zaključka šolanja njunih otrok, 3. član  g. Stjenka Vuga pa je podal odstopno izjavo. Zato 
mora Svet staršev izvoliti novega 3. člana za najvišji organ šole.  
Za predstavnico se predlaga ga. Maja Šimunič, predstavnica staršev iz 1. b.  
 
Z javnim glasovanjem Svet staršev sprejme naslednji  
 
SKLEP: Predstavniki staršev v Svetu šole so: ga. Irma Baloh, ga. Silvija Krhač Džombić in ga. 
Maja Šimunič (vabilo na sejo Sveta šole prejme po elektronski pošti 4. 10.).  
 
Trem dosedanjim članom Upravnega odbora Šolskega sklada je z lanskim šolskim letom 
potekel mandat, zato letos potrebujemo tri nove člane. Predlagani so:  
ga. Barbara Denk, predstavnica iz 1. g, 
ga. Sonja Šink, predstavnica iz 2. e ter 
g. Matjaž Pintar, predstavnik iz 2. d 
 
Z javnim glasovanjem Svet staršev sprejme naslednji 
 
SKLEP: Novi člani Upravnega odbora Šolskega sklada so: ga. Barbara Denk, predstavnica iz 
1. g, ga. Sonja Šink, predstavnica iz 2. e ter g. Matjaž Pintar, predstavnik iz 2. d. 
 
Komisija za kakovost Srednje zdravstvene šole potrebuje dva nova člana. Predlagana sta:  
g. Janez Tomc, predstavnik 1. d ter 
ga. Polona Kopač, predstavnica 1. e. 
 
Z javnim glasovanjem Svet staršev sprejme naslednji 
 
SKLEP: Nova člana Komisije za kakovost sta g. Janez Tomc, predstavnik 1. d ter 
ga. Polona Kopač, predstavnica 1. e. 
 
K točkama 9 in 10  
 

• Starše dijakov 4. letnika skrbi poklicna matura. 
Ga. ravnateljica: Dijaki dobijo jasne usmeritve, ga. Vera Orešnik jim zrelostni izpit 
predstavi, da vsa navodila in jih opomni na vse pomembne datume. Prav tako dijaki 
dobijo informacije o maturi pri profesorjih, ki poučujejo maturitetne predmete – od 
poteka izpita do vprašanj/tem, ki jih morajo poznati, skupaj rešujejo pole, itd.  

• Predstavnica 4. f: Dijaki na PUDu nimajo malice oz. ne dobijo povrnjenih stroškov za 
malico. 
Ga. ravnateljica: Dijaki si sami izberejo, kje želijo opravljati PUD. Nekateri ga izberejo v 
domovih za ostarele tudi zato, ker jim tam ponekod nudijo malico. Ni pa tako v vseh 
okoljih. V UKC malica ni urejena, dobijo pa tam dijaki veliko znanja in izkušenj in so 
dobra učna baza. Stvari glede plačila PUDa in nudenja toplega obroka se še vedno 
urejajo.  
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• Več predstavnikov staršev: Obroki pri malici so premajhni, dijaki so še vedno lačni. 
Ga. ravnateljica: Z letošnjim šolskim letom smo zamenjali ponudnika prehrane. Zdaj je 
to Sovita d. o. o. Bomo pridobili informacije. 

• Predstavnica 4. e: Zakaj se dijake na praksi da na prvi dan prakse na dela, ki so za njih 
najtežja, zakaj se jih postopno ne uvaja v proces? (Ta problem poznajo tudi drugi starši 
višjih letnikov, ki odhajajo na praktični pouk.) 
Ena od predstavnic odgovori, da se dijake na npr. menjanje plenic in intimno nego 
pripravlja že od začetka in dijaki vedo, da je to delo, ki ga bodo morali opravljati. Seveda 
pa to za mlade ni lahko.  
V 4. a starši prosijo, če bi se dijakom v šoli nudilo supervizijo, kjer bi lahko predebatirali, 
predelali stvari, situacije, s katerimi se srečujejo pri praktičnem pouku.  
Ga. ravnateljica: Lani so nam pri superviziji pomagali študenti, letos te možnosti 
nimamo. Nekoliko lahko pomagajo razredničarke, ki so iz stroke, težko pa to storijo 
razredniki, ki poučujejo splošne predmete. Šola bo poskušala najti neko obliko pomoči.  

• Dijaki pred odhodom na praktični pouk dobijo napotila, navodila. Po mnenju 
predstavnice staršev 3. letnika bi bilo dobro, če se s tem seznani tudi starše, da bi 
svojim otrokom lažje pomagali, ko pride do problemov.  

• Predstavnik 1. letnika: Predlaga šoli, če lahko organizira nakup zaščitnih halj, ki jih dijaki 
potrebujejo za laboratorijske vaje. Težko jih je dobiti, cena za eno je 60 evrov. Morda bi 
se dalo ceno pri večjem naročilu znižati.  

• Predstavnica 1. letnika: Premalo je toaletnih prostorov za dekleta. Le-te ne pridejo na 
vrsto in zamujajo k pouku.  
Ga. ravnateljica: Ženskih wc-jev je premalo, na to opozarjajo dijaki na Dijaški skupnosti.  

• Starši pohvalijo več razrednikov in učiteljev.  

• Ga. ravnateljica opozori na spremembo šolskega koledarja zaradi del, ki potekajo na 
šoli. Oktobra bomo skušali izpeljati čim več dejavnosti, nato bomo imeli večinoma pouk, 
manko ur bomo skušali nadoknaditi v drugem urniku.  

• Ga. Soršak, pomočnica ravnateljice: Opažamo, da so dijaki pri pouku utrujeni, zlasti v 
višjih letnikih. Dijaki delajo, zato ne hodijo v šolo, oz. so zelo pasivni zaradi 
preutrujenosti.  

• Telefoni pri pouku: da ali ne? 
Ga. ravnateljica: Prepovedi ne zaležejo veliko. Učitelji sami razložijo pravila glede 
telefonov in dijaki jih običajno upoštevajo. Ponekod so telefoni občasno del učnega 
procesa, torej vzpodbujamo dijake k pametni uporabi pametnih naprav.  
So pa telefoni strogo prepovedani za razna snemanja in pa v zdravstveno-socialnih 
ustanovah. Na to pa dijake posebej pripravimo.  
 

Konec seje: ob 18.50. 
 
Ljubljana, 4. 10. 2023 
 
Zapisala:              Vodji seje: 
Polona Bevec,        mag. Silva Kastelic 
pomočnica ravnateljice         ravnateljica šole in  
         ga. Irma Baloh, 
                predsednica Sveta staršev 


